
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
03.09.2024 
 
Marți, 3 septembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului 
Școlar Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările unităților de învățământ, conform Anexei 1. 
 

II. Diverse: 
1. Se aprobă cererea de pensionare pentru limită de vârstă a unui cadru didactic, 

începând cu data de 01.09.2024. 
2. Se aprobă transferul unui elev de la Liceul Teoretic ”I.C. Brătianu” Hațeg la Liceul 

Tehnologic ”Constantin Bursan” Hunedoara ca urmare a solicitării DGASPC, 
datorită schimbării asistentului maternal. 

3. Se aprobă înscrierea unui elev în clasa a IX-a la Colegiul Național ”Decebal” Deva, 
Filologie. 

4. Se aprobă transferul unui elev și se transmite spre unitatea de învățământ pentru 
soluționare. 

5. Se aprobă repartizarea inspectorilor coordonatori/școli coordonate, conform 
Anexei 2. 

 
Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL 

DE ADMINISTRATIE  
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